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OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE GRONDGEBIED  

14 MAART 2023
Locatie: Raadzaal
Toelichting: Aanwezig: Remco de Boer (D66), Tessa Stegman (D66), Haci Erdogan (PvdA), Jan Lok 
(PvdA),Orhan Yilmaz (PvdA), Erno Hartsuiker (CDA), Arco Strop (CDA), Eric Boersma  (SGP), Albert 
Brasser (SGP), Bas Romeijn (CU), Herman Verweij (VVD) en Mieke van 't Verlaat (VVD)  
Portefeuillehouders: M. Japenga, J.R. Pardo Kruidenier, F. de Gier Voorzitter: J. Brand Griffier: A.J.A. 
Conrad-Smit

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

De agenda wordt aangepast ivm de aanwezigheid van de portefeuillehouder. 
Agendapunten 7 (rib Second Opinion Biggelmee) en 8 (raadsvoorstel 
duurzaamheidsagenda 2023-2026) worden als eerste bespreekpunten behandeld en 
aansluitend wordt de agenda gevolgd. 

2 Vaststellen besluitenlijst commissie Grondgebied d.d. 17 januari 2023

De besluitenlijst van de commissie Grondgebied van 17 januari 2023 wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

REGULIER

3 Mondelinge mededelingen college

Er zijn geen mededelingen vanuit het college.

BESPREEKSTUKKEN

4 Raadsvoorstel Samenwerkingsovereenkomst Kinderdijk - Voorstel

De commissie behandelt dit voorstel in twee termijnen. Wethouder Pardo Kruidenier geeft 
een korte toelichting op het gelopen proces en beantwoordt de gestelde vragen. 

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad van 28 
maart 2023.

5 Krediet gebiedsvisie Poort aan de Noord - Voorstel

Voorafgaand aan de commissie heeft portefeuillehouder Pardo Kruidenier in een BIO een 
toelichting gegeven op het gelopen proces en uitleg gegeven op het voorliggende voorstel. 
In het Presidium is afgesproken dat de commissie ter vergadering bepaald of het 
raadsvoorstel rijp is voor behandeling. Het raadsvoorstel wordt in eerste termijn besproken 
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in de commissie. Er wordt gesproken over o.a. het ambitieniveau van dit project en het 
openbaar vervoer. Verder worden er vele verduidelijkende vragen gesteld. De 
portefeuillehouder geeft aan dat om dit plan een kans te geven in de regiodeal er enige druk 
op dit raadsvoorstel zit. Het college staat achter dit plan. De commissieleden willen dit stuk 
graag bespreken in de fractie en besluiten de bespreking van dit raadsvoorstel in tweede 
termijn in de raad te doen.  De portefeuillehouder vraagt eventuele technische vragen via 
de griffie te stellen.

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raad van 
28 maart 2023.

6 Bedrijventerreinenstrategie Alblasserdam en Bedrijventerreinenpaspoorten - Voorstel

Gelet op het tijdstip van behandeling in de commissie Grondgebied adviseert de commissie 
dit raadsvoorstel direct als bespreekstuk door te geleiden naar de raad van 28 maart 2023.

7 Second Opinion Uitrit Biggelmee - Raadsinformatiebrief

De commissie bespreekt de raadsinformatiebrief en geeft de portefeuillehouder enkele 
zaken mee ter voorbereiding op het definitieve raadsvoorstel.

De commissie adviseert deze raadsinformatiebrief als ingekomen stuk te behandelen in de 
raad van 28 maart 2023.  

8 Duurzaamheidsagenda 2023-2026 - Voorstel

De commissie is blij met deze duurzaamheidsagenda maar mist een concrete actielijst. 
Wethouder Japenga zegt toe om binnen een maand met een ambitieplan voor dit jaar te 
komen. 

Met deze toezegging adviseert de commissie dit raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen 
voor de raad van 28 maart 2023.

SLUITING

9 Rondvraag

Tessa Stegman (D66) zal, gelet op het tijdstip, haar vraag schriftelijk stellen.

Remco de Boer (D66) vraagt naar de stand van zaken ontwikkeling gebied Nedersassen. 
Wethouder Japenga geeft aan dat hier deze week nog een raadsmemo over volgt richting 
de raad.

10 Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering rond 23.10 uur.


